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Allereerst dank aan college en ambtenaren voor het maken van de stukken. Als Gemeentebelang 
Boerenpartij streven we er naar om de samenwerking zoals deze nu gaat in de raad en met B&W en 
ook zeker de ambtenaren door te zetten in het besturen van deze mooie gemeente. 

Voor de inwoners biedt deze perspectiefnota een goede richting om samen verder te bouwen aan 
een nog mooiere gemeente Heerde.

Noodfonds: Een groot aantal inwoners van de gemeente Heerde is nog steeds afhankelijk van het 
noodfonds om financieel te kunnen leven met de stijgende prijzen. Ik hoop dat een ieder die dit 
fonds nodig heeft zich ook durft te melden want het potje geld is juist voor deze doelgroep gemaakt.
Wij zijn daarom blij dat er naast het noodfonds ook nog tal van andere mogelijkheden en regelingen 
zijn voor mensen die het financieel moeilijk hebben. 

Dan de boeren: Helaas is er voor hen nog steeds geen duidelijkheid hoe de hazen gaan lopen, maar 
laten we hopen dat ze snel zekerheid en rust mogen vinden om te doen waar ze goed in zijn! En dat 
is er voor zorgen dat wij te eten krijgen van eigen bodem nu en in de toekomst.

Verduurzaming Dit geldt ook voor de gemeente Heerde en haar inwoners er is door de raad een 
kader vastgesteld m.b.t. verduurzaming en de energietransitie. Onlangs is er door de raad ook 
gesproken over zon op land.
Wij zijn blij dat dit  on hold is gezet want draagvlak is hier ver te zoeken door de locatie keuzes en de 
manier waarop het participatietraject is gelopen. Maar ook de onrust op de markt door het beperken 
van terug levering, Straks liggen de velden vol en kan jan met de pet  wat nu ook al vaak gebeurt  niet 
meer terug leveren. Dit maakt dat wij als gemeentebelang Boerenpartij nog steeds graag willen zien 
dat dit niet op goede agrarische gronden, nabij bewoning  geplaatst wordt, maar aan snelwegen ( al 
ben je afhankelijk van Rijkswaterstaat bij deze locaties) wordt geplaatst. Maar nog liever eerst op 
daken als er voldoende capaciteit komt om terug te leveren. wat ons betreft mogen andere vormen 
van energie opwekken ook onderzocht worden.

Algemeen: Door de oorlog in Oekraïne en andere activiteiten die de mensen verjagen van huis en 
honk in de wereld is hulp een must, maar laten we onze eigen inwoners niet uit het oog verliezen bij 
bv woningaanbod enz. We moeten de vergrijzing niet de overhand laten krijgen door de jeugd uit de 
Gemeente Heerde weg te jagen omdat er geen plek is voor hen. 

H2O deze is bijna vol of zelfs al vol en daarom is het zaak om hier verder naar te kijken om bedrijven 
te binden aan de regio en of zelfs aan Heerde met als voorbeeld wonen en werken projecten. Wij 
hopen dat het college blijft zoeken naar mogelijkheden voor bedrijven om zich in de gemeente te 
vestigen. 

Samenwerking regio en gemeentes Door de kosten te drukken is verdeel en heers een gezegde dat 
telt voor de gemeente Heerde en met de samenwerking van de regio’s een goed ingevulde basis en 
zekerheid geven.

Voor de middenstanders in onze gemeente is te hopen dat het centrumplan Heerde de juiste 
uitstraling gaat krijgen met een keur aan winkeltjes die een verscheidenheid aan aanbod mogen 
presenteren om zo nog meer mensen naar Heerde te trekken.



Speerpunten vanuit onze partij:

1 Participatie is een must om goed op te pakken en neer te zetten, luisteren, betrekken en 
informeren van en naar de burger moet op een goede manier gedaan worden om 
draagvlak te krijgen bij projecten. De bouw van de nieuwbouwwijk Wapenveld Noord, 
centrumplan Heerde en dorp Veessen zijn onderwerpen waar we nu participatie 
toepassen en goed moeten blijven toepassen met hoor en wederhoor ook via de 
dorpsraden. 

2 MBT uitbreiding van de begraafplaats Wapenveld zal de uitslag van het onderzoek 
binnenkort komen en hopelijk kan dan tot snelle uitvoering worden over gegaan om zo 
begraven in Wapenveld in de nabije toekomst te garanderen.

3 De start van de MFA Wapenveld is iets waar de gemeente Heerde en inwoners van 
Wapenveld naar uit kunnen kijken en zo o.a. de bibliotheek, sport, artsen enz. een als 
basisvoorziening in het dorp Wapenveld te houden.

4 Het onderbrengen van de kinderen in scholen in de gemeente is prima geregeld en geeft  
voor Wapenveld met de komst van de nieuw te bouwen school voor “De Lichtbron” ook 
een stuk zekerheid.

5 Woningbouw hier zien wij prachtige plannen voorbijkomen die voortvarend worden 
opgepakt. De bouwkosten worden nog niet minder en daarom hopen wij toch dat er snel 
tot uitvoering mag worden overgegaan. En ja er is belangstelling voor Flex –woningen , 
maar hier geldt ook wel op de juiste locaties geplaatst.

6 Het onderhoud van groen in de gemeente is door de huidige budgetten wel een 
aandachtspunt en wij vragen dan ook om voor de winter dit nog even goed aan te 
pakken of naar de budgetten te kijken in de toekomst.

7 Parkeren in de kernen mede door de uitbreiding van te bouwen projecten vraagt grote 
en goede aandacht om de verkeersveiligheid van alle gebruikers te waarborgen. Wij zijn 
blij dat het parkeerbeleid in zijn geheel onder de loep genomen gaat worden.

8 Het WMO loket vervuld een goede plek in onze gemeente. MBT sociaal domein zien wij 
graag dat deze hulp en zorg betaalbaar blijft, en zij die dit nodig hebben de hulp en zorg 
krijgen die ze nodig hebben. En met het oog op de vergrijzing is wellicht een  
inkomenstoetsing de basis om het voor een ieder betaalbaar te houden. 

9 Sport: Het sport en accommodatiebeleid zullen wij blijven volgen nu er ook op ingezet 
wordt door college om te inventariseren en informatie en inspreekavonden te 
organiseren. De gemeente kent een door vrijwilligers gedragen groot sportaanbod en dat 
moeten we blijven koesteren en waarderen met wellicht een 
sportverkiezingsprogramma in de nabije toekomst. 

10 Toerisme speelt een grote rol voor de Veluwe Maar zeker ook voor de Gemeente Heerde 
mede door de grote belangstelling van toeristen zou een hotel in de gemeente Heerde 
niet mis staan, maar laten we er voor waken dat we ze wegjagen door te hoge 
belastingen te heffen.

Naar de toekomst zullen er zeker afgewogen besluiten genomen moeten worden want ook wij 
kunnen een euro maar 1 keer uitgeven.

Afsluitend: Wij spreken de wens uit dat het ons als gemeentebestuur gaat lukken om onze inwoners 
nog meer bij beslissingen te betrekken, en met voor ons als Gemeentebelang Boerenpartij hoog in 
het vaandel staande de inwonersparticipatie waar we  samen met inwoners en project betrokkenen 
in een vroeg stadium onze doelen bespreken en behalen.

Tot zover de inbreng van Gemeentebelang Boerenpartij en wensen College en raad veel wijsheid en 
goed overleg toe

Bertus Dokter voorzitter Gemeente Belangen Boerenpartij


